
Zápisnica 12.3.2021
Prítomní: Všetci

Stretnutie zaznamenal: Klára Kazimírová

Body stretnutia:

Standup
Diskusia k zálohovaniu databázy
Diskusia k včerajšiemu stretnutiu so ŠO

Backlog grooming

Standup

Filip - user story z tohto šprintu na pridanie komentára bola už aj odprezentovná na včerajšom stretnutí
Peťo - dokončená úloha s Google Analytics aj úloha so zobrazovaním komentárov v detaile žiadosti (takisto už odprezentovaná 
na stretnutí so ŠO) + motivovane opravoval bugy zaznamenané v Jire
Marci - jeho úloha schválenia / zamietnutia žiadosti bola rovnako už odprezentovaná na stretnutí

Šimon - odskúšal lokálne zálohovanie databázy
Klára - nastavené Hasura permissions tak, ako majú byť - treba používať testovacie kontá 

Dávid - pridal záznam o low fidelity modeli žiadostí do dokumentácie
Vlado - vytvoril testovacie kontá na každú rolu a začal pracovať na refaktoringu queries

Diskusia k zálohovaniu databázy

okrem replikácie samotnej databázy potrebujeme zálohovať aj súbory predstavujúce prílohy
keď nám padne náš server, nie je dôležité aby fungovala databáza → netreba riešiť, aby sa záloha databázy stala primárnym 
nodom, na ktorý budú smerované požiadavky
zálohovanie súborov - zatiaľ môžeme ukladať súbory s obmedzenou veľkosťou a bez zálohovania (kým sa nezistí ako to funguje 
na iných fakultných systémoch - Askalot, YonBan)

Diskusia k stretnutiu so ŠO

najväčšou prioritou je prideľovanie žiadostí iným zamestnancom
dôležité je pridávanie príloh (aj v komentároch, aj študijnými referentkami)
ak bude systém obsahovať notifikácie, je potrebné mať možnosť vypnúť ich, alebo agregovať (jedna notifikácia raz denne), aby 
neprichádzalo k zahlteniu mailovej schránky referentiek
študenti si nekliknú na stránku FIIT, aby si zistili, ktorej referentke žiadosť prideliť → treba kompetencie referentiek zapracovať 
do nášho formuláru
je dôležité, aby sa z podanej žiadosti dalo vygenerovať PDF
je žiadané, aby si referentka vedela zobraziť aj žiadosti, ktoré sú pridelené iným referentkám (využije sa napr. pri zastupovaní) 
→ vytvoríme na to ďalšie okno s možnosťou prehliadať si všetky žiadosti v systéme (spolu s vyriešenými žiadosťami)
keď referentka pridelí žiadosť prodekanovi a on ju spracuje, referentka ju ešte musí zaarchivovať do spisu → chceme aby mala 
referentka prehľad o žiadostiach, ktoré už pridelila niekomu inému (upravíme stĺpce v prehľade žiadostí zo strany referentky)

Backlog grooming

Vymazali sme userstories, ktoré boli duplikované, alebo ich funkcionalita bola už vyriešená vrámci iných. Pridali sme nové, podľa 
požiadaviek, ktoré vyplinuli po stretnutí so študijným oddelením a preusporiadali sme ich podľa priority, aby sme mali backlog 
pripravený na plánovanie ďalšieho šprintu.
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